

关于公开征求《消耗臭氧层物质和氢氟碳化物管理条例（修订草案征求意见稿）》意见的通知

Circular on Publicly Soliciting Opinions on the *Regulation on the Administration of Ozone Depleting Substances (ODSs) and Hydrofluorocarbons (HFCs) (Draft Amendment for Comments)*

为保护臭氧层和生态环境，积极应对气候变化，履行《保护臭氧层维也纳公约》和《关于消耗臭氧层物质的蒙特利尔议定书》规定的义务，《消耗臭氧层物质管理条例》于2010年6月1日起正式实施。根据当前履约新形势，为持续做好消耗臭氧层物质和氢氟碳化物的淘汰和削减管理工作，我部组织对《消耗臭氧层物质管理条例》进行了修订，形成《消耗臭氧层物质和氢氟碳化物管理条例（修订草案征求意见稿）》，现公开征求意见。

The *Regulation on the Administration of ODSs* is effective as of June 1, 2010, in order to protect ozone and ecological environment, actively combat climate change, and fulfill the responsibilities that are provided under the *Vienna Convention for the Protection of the Ozone Layer* and the *Montreal Protocol on Substances that Deplete the Ozone Layer*. In light of new developments with treaty compliance, our Ministry organized to amend the *Regulation on the Administration of ODSs* and drafted the *Regulation on the Administration of ODSs and HFCs (Draft Amendment for Comments)*. This draft is hereby open for public comment.

各机关团体、企事业单位和个人均可提出意见和建议。有关意见请书面反馈我部（电子文档请同时发至联系人邮箱）。征求意见截止时间为2020年6月22日。

All agencies, entities and individuals can provide comments and suggestions. Please send the comments as written feedback to our Ministry (electronic files should be sent to the email address of the person of contact). The comment period will end on June 22, 2020.

联系人：生态环境部大气环境司 董文福，杨倩

Person of Contact: Ministry of Ecology and Environment, Department of Atmospheric Environment, Dong Wenfu and Yang Qian

电话：(010) 65645598, 65645592

Phone: (010) 65645598, 65645592

传真：(010) 65645600

Fax: (010) 65645600

邮箱：zsc@mee.gov.cn

Email address: zsc@mee.gov.cn

通信地址：北京市东城区东长安街 12 号

Mailing address: No. 12, East Chang'an Street, Dongcheng District, Beijing

邮政编码：100006

Postal code: 100006

附件：

Annexes:

1.消耗臭氧层物质和氢氟碳化物管理条例（修订草案征求意见稿）

1. *Regulation on the Administration of ODSs and HFCs (Draft Amendment for Comments)*

2.《消耗臭氧层物质和氢氟碳化物管理条例（修订草案征求意见稿）》编制说明

2. *Introduction to the Regulation on the Administration of ODSs and HFCs (Draft Amendment for Comments)*

3.反馈意见建议格式

3. Comment Form

生态环境部办公厅
General Office of the Ministry of Ecology and Environment
2020 年 5 月 19 日
May 19, 2020

（此件社会公开）

(This document is open to public)

抄送：外交部、发展改革委、科技部、工业和信息化部、财政部、交通运输部、农业农村部、商务部、应急部、海关总署、市场监管总局办公厅，中国气象局办公室，各省、自治区、直辖市生态环境厅（局），新疆生产建设兵团生态环境局。

(Copy to: Ministry of Foreign Affairs; National Development and Reform Commission; Ministry of Science and Technology; Ministry of Industry and Information Technology; Ministry of Finance; Ministry of Transport; Ministry of Agriculture and Rural Affairs; Ministry of Commerce;

Ministry of Emergency Management; General Administration of Customs; General Office of the State Administration for Market Regulation; Headquarter Office of China Meteorological Administration; Departments (Bureaus) of Ecology and Environment of all provinces, autonomous regions, and municipalities directly under the Central Government; and the Bureau of Ecology and Environment of Xinjiang Production and Construction Corps).